

Mit der digitalen Gästekarte den Winter erleben und Vorteile geniessen

Experience Winter with the Guest Card and enjoy benefits

Andermatt
Disentis Sedrun

**Langlaufen, Eislaufen
und vieles mehr**
Cross-country skiing,
ice skating and much more
asdm.swiss/gaestekarte

Mit der kostenlosen digitalen Gästekarte profitierst du schon ab der ersten Übernachtung von zahlreichen attraktiven Angeboten und Vergünstigungen bei Partnerbetrieben in der Ferienregion Andermatt sowie in Disentis Sedrun. Die Winter-Gästekarte ist vom **1. November 2025 bis 30. April 2026** verfügbar.

Weitere Informationen findest du unter:
asdm.swiss/gaestekarte

Zugang zur kostenlosen Gästekarte:



**Bitte QR-Code scannen und
Formular ausfüllen.**

Nach erfolgreicher Eingabe wirst du direkt zu deiner Gästekarte weitergeleitet und erhältst zusätzlich eine Bestätigung per E-Mail.

With the free digital Guest Card, you benefit from a wide range of attractive offers and discounts at partner businesses in the Andermatt Holiday Region as well as in Disentis Sedrun – starting from your very first overnight stay. The winter Guest Card is available from **1 November 2025 to 30 April 2026**.

Further information can be found at:
asdm.swiss/gaestekarte

Access to the free Guest Card:



**Please scan the QR code and
fill in the form.**

After successful registration, your Guest Card will be displayed immediately, and you will also receive a confirmation by e-mail.